

CMS ရပိုင်ငြိမ်းပေး IX မေက်နပ်စ်ကြီး

လုပ်ငန်းလုပ်ငန်းများ

- အလိုမတူသော လိင်ပိုင်းဆိုင်ရာ အုပ်စုအဖွဲ့ကြား လူပုဂ္ဂိုလ်စုစဉ်း၏ ပါဝင်မှုကွဲပြားမှု
အကူအညီ၊ အကဲခတ်ခြင်း သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုကို လက်ခံရရှိသူ အေချာအေနေပေးခြင်း
မူတည်၍ လက်ခံသူ၏ ဝန်ဆောင်မှုပေးခြင်း (တစ်စုံတစ်ရာကို ပေးချောပေးခြင်းအကြောင်း
အပြုအမူအရ ရယူသော လိင်ပိုင်းဆိုင်ရာ အေချာအေနေပေးခြင်းကို ရည်ရွယ်ချက်ရှိရှိသည့်)
- ကိန်းစီစဉ်ကောင်းဆိုးလားသော သူတစ်ပါးမှ ဆုံးရှုံးမှုအစွဲအမူအလိုမတူသော
အုပ်စုအဖွဲ့ ဆိုးဆိုးဝါးဝါးပျက်စီးခြင်း၊
ပုံမှန်ပုံစံမရှိခြင်း၊ အခက်အခဲ ထိုးဖောက်ခြင်းတို့ဖြင့် ဖန်တီးမှု လက်ခံရရှိသူ၏
ပညာရေး အစီအစဉ် သို့မဟုတ် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ပေးခြင်း လူတစ်စုစဉ်း၏
တန်းတူညီမျှ ပညာသင်ကြားမှုကို တောင်းပန်ပေးရသည့် သို့မဟုတ်
- 20 U.S.C. 1092(f)(6)(A)(V)
ကြည့်ရှုစွာသည့်အတိုင်း "လိင်ပိုင်းဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းဖျက်ခြင်း"၊ 34 U.S.C.
12291(a)(10) ကြည့်ရှုစွာသည့်အတိုင်း
"ရင်းနှီးငွေဆောင်ရွက်ရေးကော်မရှင် အဖွဲ့အစည်းဖျက်ခြင်း"၊ 34 U.S.C. 12291(a)(8)
ကြည့်ရှုစွာသည့်အတိုင်း "အိမ်ထောင်ရေးအဖွဲ့အစည်းဖျက်ခြင်း" သို့မဟုတ် 34 U.S.C.
12291(a)(30) ကြည့်ရှုစွာသည့်အတိုင်း "စောင့်ရှောက်ရေး လိုက်နာခြင်း"

လိင်ပိုင်းဆိုင်ရာ အေချာအေနေပေးခြင်းအကြောင်း

CMS ရပိုင်ြွင့်ုပဒ IX မေက်နပ််ကိြု

လုပုံးလုပုညးမ်း

လိငိုငးဆိုြု အဟုကမုံးဖကွး လုပုပုံး ပါဝငးဝိငညး။ လိငုဟုကမုံးဖကွးသညး ရပိုင်ြွင့်ုပဒ IX မွ တားလုမထွးဝေသာ လိငြုလုခားဆကွံမးပုံစံ တစွ်းပျီဖစညး။ လိငိုငးဆိုြု စောကားမး၊ ရငးးဝိဝိဝေသာဆကွံေရးကာလတြင အဟုကမုံးဖကွး၊ အိြွငးအဟုကမုံးဖကွးဝငး ဝောကားယာငိလိကုလုခငးမ်း ပါဝငးဝေသာ လိငိုငးဆိုြု အဟုကမုံးဖကွး လုပုပုံးသညး ခဂိုင၏ စညးကမုံးထိနးသိမုံးေရး လုပုံးလုပုညးမ်း သာမက ပုပညးယုပစွးဆိုြု ဥပဒမ်းဝငးပါ ရခိြုမညးပျီဖစညး။

III ။ အဓိပလုြွင့်ုဆို်ခိ်ကွး

“တိငကားသူ” - လိငိုငးဆိုင အေဝတငးအယွကပေးလုခငး သိုမဟုတ လိငိုငးဆိုြု အဟုကမုံးဖကွး လုပုပုံး အပါအဝင ရပိုင်ြွင့်ုပဒ IX မွ တားလုမထွးဝေသာ ခြုလုခားဆကွံမးဆိုြု လုပေဆာငး သိုမဟုတ ဆကွံမးဝငး ပတ္တညး ဖြဲမးကို တိငကားခက တငြးဝေသာ ခဂိုဝနွမး သိုမဟုတ ဝောကားသး

“တိငကားခရသူ” - တိငကားခကြင ပါဝငးဝေသာ တားလုမထွးသညး အုပီအမူအတြက တာဝနိသညး ဖြဲခရသူ ဝနွမးမ်း၊ အုခားဝောကားသးမ်း၊ လုပုဂီလိ သိုမဟုတ ဟုကားေနလုမ်း

“မနွနွန သိလုမငး”

CMS ရပိုင်ခွင့်ပုဒ်မ IX မက်နပ်စ်ကြို

လုပ်ငန်းလုပ်ငန်းများ

"နေရာရက" - အချစ်ဆုံးဆောင်ရွက်မှု
ထောက်ပံ့ပေးမှုများမှ လွှဲ၍ စေနေမှုများ၊
တနင်္ဂါ့နေရာရမှုများ ဝေးဝေး ဖဒရယ်၊

ပျံ့နှံ့မှုဝေးဝေး ကော်ငြိမ်းအားလုံးမှ သို့မဟုတ် ပိတ်ပင်မှုကို ဝေးဝေး၍
တိုင်းကားများကို ဆောင်ရွက်သော နေရာရမှုကို ကြိုတင်ချခင်း

“လိငိုင်းဆိုင်ရာစောင့်ရှောက်မှု” - ဖဒရယ် စုံစမ်းစစ်ဆေးရေး
ဗိုဗို၏ တူညီသော ပျံ့နှံ့မှုဆိုင်ရာ အစီရင်ခံစာ စနစ်အကြံပြု အတင်းအဓမ္မ သို့မဟုတ်
အတင်းအဓမ္မ မဟုတ်ဘဲ လိငိုင်းဆိုင်ရာ ပျံ့နှံ့မှုအချိန် ခြုံချခင်းသတ်မှတ်သော ပျံ့နှံ့မှု¹

“ရင်းနှီးငွေသေဆုံးကိစ္စကလေးအဖွဲ့အစည်း” - လူတစ်ယောက်
ကမ်းလှမ်းသော အဖွဲ့အစည်း--(A) တိုင်းကားသုံးဝင် အခွင့်အလမ်း သို့မဟုတ်
ရင်းနှီးငွေသေဆုံး သေဘာသဘာဝရှိသည့် လူများဆက်ဆံရေးရှိသူ ဝေးဝေး (B)
အောက်အခွင့်အလမ်းကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားချခင်းအပင့် အချခံ၍ ထိုကဲ့သို့သော
ဆက်ဆံရေး၏
တည်ငြိမ်မှုကို ဆုံးဖြတ်မှုမည့်-(i) ဆက်ဆံရေး၏ အတိုင်းအရှည် (ii)ဆက်ဆံရေး ပုံစံ (iii)
ဆက်ဆံရေးကြိုငွေထွက်သော
ပုဂ္ဂိုလ်များအဖွဲ့အစည်း ဝေးဝေးသော အချစ်ဆုံး ဆက်ဆံရေးအခွင့်အလမ်း²

CMS ရပိုင်ခွင့်ပုဒ်မ IX မေက်နပ်စ်ကြို

လုပ်ထုံးလုပ်ညွှန်းစာ:

“အိမ်ထောင်ရေးအဖွဲ့အစည်းများ” - လက်ရှိ သို့မဟုတ် ယခု တောထွက်ပေးသော အိမ်ထောင်ရေး
သို့မဟုတ် တိုင်းကားသုံးစွဲမှု ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသောဆက်ဆံရေးရှိသူ အဖွဲ့အစည်း၊ တိုင်းကားသုံးစွဲမှု
ကလေးတစ်ဦးကို အတူတကွ ဝေမျှဝေစီမံမှု၊ လူပုဂ္ဂိုလ်၊ တိုင်းကားသုံးစွဲမှု အိမ်ထောင်ရေးအဖွဲ့

¹ 20 U.S.C. 1092(f)(6)(A)(v)

² 34 U.S.C. 12291(a)(10)

သို့မဟုတ် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသောဆက်ဆံရေးရှိသူ အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်း အတူတကွ
ပေးပို့သောသုံးစွဲမှုအဖွဲ့အစည်း သို့မဟုတ် အတူတကွ ပေးပို့သောသုံးစွဲမှု၊ လူပုဂ္ဂိုလ်၊
အိမ်ထောင်ရေး သို့မဟုတ် မိသားစု အဖွဲ့အစည်းများ ပုဒ်မအရ တရားစီရင်ခွင့်ပေးရန်
ထောက်ခံပေးခြင်း

လက်ရှိရှိသည့် တိုင်းကားသုံးစွဲမှု အိမ်ထောင်ရေးအဖွဲ့အစည်း ဆက်ဆံမှု ရှိနေသော လူပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးမှ
သို့မဟုတ် အိမ်ထောင်ရေး သို့မဟုတ် မိသားစု
အဖွဲ့အစည်းများ ပုဒ်မအရ တရားစီရင်ခွင့်ပေးအကြောင်း ထိုလူပုဂ္ဂိုလ်၏ လူပုဂ္ဂိုလ်
အပြုအမူကောင်းသော သို့မဟုတ် ငယ်ငယ်ကတည်းက တိုင်းကားသုံးစွဲမှု
အကာအကြံပေးပေးထားရသော အချက်အလက်များကို လူပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးမှ ကြိုတင်သော အဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့အစည်း
အသေးအဖြေ ပုံစံများ သို့မဟုတ် ဆက်ဆံရေးလမ်းညွှန် ပုံစံများ³

“နောက်ထပ်ပေးပို့ရန်” - သင့်တော်သောလူတစ်ဦးကို (A) သို့မဟုတ် သူမ၏
လုံခြုံရေးအကြံပေးမှုအဖွဲ့အစည်း၏ လုံခြုံရေးအကြံပေးမှု ပုံစံ
စီမံခန့်ခွဲမှုအဖွဲ့အစည်း သို့မဟုတ် (B) သို့မဟုတ် သို့မဟုတ် စီမံခန့်ခွဲမှုအဖွဲ့အစည်း၏ ဖိစီးမှုအဖွဲ့အစည်းကို

CMS ရပိုင်ခွင့်ပုဒ်မ IX မေက်နပ်ကိစ္စ

လှည့်လည်ပညာရေး

ခံစားရခြင်း ဖြစ်ပေါ်စေရန် လူတစ်ဦးကို ဝါဒနာကားသည့် အုပ်စုအဖွဲ့ကြောင့်
ပါဝင်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်း⁴

“လိငိုင်းဆိုင်ရာ အဖွဲ့ကမ္ဘာမှ” - လိငိုင်းအပါအဝင်
မညည့်ပုဂ္ဂိုလ်များကား ကြောင့်ဖြစ်ပျက်စေ လူပုဂ္ဂိုလ်များ သေဘာတူညီများကို ပေးရန်
မဖြစ်သောသောနေရာကြောင့် (ဥပမာ- ဝေဟနသား၏ အသက်ပေးကုသမှုပေးစေ
မူးယစ်ဆေးဝါး သို့မဟုတ် အရက် သုံးစွဲခြင်း ပေးကုသမှုပေးစေ၊ ဤကဲ့သို့ သို့မဟုတ်
အချားသော မသန့်မူးမသည့် ဝေဟနသားအေးချမ်းမှု
သေဘာတူညီများကို ပေးရန် လှည့်ပေးခြင်းကို တားစီးထားခြင်း ဖြစ်ပေစေ)
သို့မဟုတ် လူပုဂ္ဂိုလ်၏ ဆုံးရှုံးမှုဆန့်ကျင်ဘက် လှည့်ပေးခြင်း ဖြစ်ပေစေသော ကာယပေးမှု
လိငိုင်းဆိုင်ရာ လှည့်ပေးခြင်းများ၊ မိမိမှား၊ လိငိုင်းဆိုင်ရာ စောင့်ရှောက်မှု၊
လိငိုင်းဆိုင်ရာ ဝေဟနသားကို ထိခိုက်ခြင်း၊ လိငိုင်းဆိုင်ရာ အလှည့်စားလှည့်ပေးမှု လိငိုင်းဆိုင်ရာ
အကဲဖြတ်မှုများ အပါအဝင်
များပြားသော အုပ်စုအဖွဲ့များသည် လိငိုင်းအဖွဲ့ကမ္ဘာမှ အမိအဖွဲ့အစည်းကြောင့်
ကော်ရကည့်။ လိငိုင်းအဖွဲ့ကမ္ဘာမှကို ဝေဟနသားဝေဟနသား၊ အချားဝေဟနသားများ သို့မဟုတ်
ဖွဲ့ကားလှမ်းမှ လှည့်ပေးခြင်းဖြစ်သည်။ ထိုကဲ့သို့ သေဘာတူညီပေးမှုအားလုံးသည်
ရပိုင်ခွင့်ပုဒ်မ IX မှ တားမြစ်ထားသော လိငိုင်းဆိုင်ရာ ခြံခြောက်မှု၊ ပုံစံများ ဖြစ်ပေစေသည်။

CMS ရပိုင်ခွင့်ပုဒ်မ IX မက်နပ်စ်ကြို

လှုပ်ရှားလွယ်ကူခြင်း

“ပညာရေးဆိုရာ အစီအစဉ် သို့မဟုတ် လမ်းညွှန်မှု” - လိငိုငြင်းဆိုရာ
အေးဝေတတ်အယွကပေးမ; ဂျဖစားပျခင်းဝေးဝေး ပတ္တကည့်
အေဟုကင်းအေးဝေး အတိုငှ်ရသု ဝေးဝေးလေးပေငှ်

³ 34 U.S.C. 12291(a)(8)

⁴ 34 U.S.C. 12291(a)(30)

သိသိသာသာ ထိန်းခံပျခင်းကို ဝေးဝေးမှ ကင်းဝေးသော ဝေးရာမား၊
ဂျဖစား သို့မဟုတ် အေပျခင်းအေးဝေး။ ဤငှ် ဝေးဝေးသားမားဝေးဝေး
ဝေးမားမားဟုကင်းငှ် အေးဝေး ဝေးဟုဆိုခံပျခင်းမားဝေးဝေး အေးဝေး
သည့်မ; ပတ်ဝန်းကျင်လည်း ပါဝင်သည်။

“တရားဝင် တိုင်းကင်းပျခင်း” - လိငိုငြင်းဆိုရာ အေးဝေတတ်အယွကပေးမကို
တိုင်းဟုကင်းခံရသူအား ဖြစ်ထား၍ လိငိုငြင်းဆိုရာအေးဝေတတ်အယွကပေးမ; ဖြစ်ကြို
ဝေးဝေးမှ စုံစမ်းစစ်ဆေးရန် ဝေးဝေးဆိုထားသော တိုင်းကင်းသူမှ
တငှ်ငှ်ထားသည့် စာကြောတမား သို့မဟုတ် တာဝန်သော အုပ်စိုးရေးမေးပျဖစား
ခငှ် ရပိုင်ခွင့်ပုဒ်မ IX အုပ်စိုးရေးမေးပျဖစား လက်ထိုးထားသော စာကြောတမား

"တိုင်းကင်းမကို တငှ်ငှ်သော ဝေးဟု" - တာဝန် အုပ်စိုးရေးမေးပျ
စာပျဖစားရေးသားထားသော တိုင်းကင်းစာကို လက်ခံရရှိသည့် ဝေးဟု

"တာဝန် အုပ်စိုးရေးမေးပျ" - ဝေးဝေးအုပ်စိုး

CMS ရပိုင်ခွင့်ပုဒ်မ IX မေက်နပ်စ်ကြိုရာ

လှည့်လည်ညွှန်းစား

လက်ထောက်ကော်မတီအဖွဲ့အစည်းများ၊ ကော်မတီအဖွဲ့ဝင်များ၏ဌာနများ၊ ရပိုင်ခွင့်ပုဒ်မ IX ခဏ္ဍ
အပိုင်းများ၊ ဤလှည့်လည်ညွှန်းစားအကြောင်း တရားဝင်ပြောဆိုခြင်းဖြင့် ပြင်ဆင်မှုတို့ကို သို့မဟုတ်
ဆက်လက်ပြုလုပ်မှု ပြင်ဆင်မှုတို့ကို အပိုင်းများ

“ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေနှင့်အညီ စုံစမ်းစစ်ဆေးရေး/အပိုင်းများ” - တိုင်းဒေသကြီး မပါဝင်
သို့မဟုတ် တိုင်းဒေသကြီး မဟုတ်သော အပိုင်းများ သို့မဟုတ် ခန့်မှန်းထားသော
စုံစမ်းစစ်ဆေးရေး

“ပြင်ဆင်မှု အဖွဲ့အစည်းများ” - စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ခြင်း
နှင့်စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးရယူခြင်းအားဖြင့် အခြေခံအုတ်မြစ်နှင့် ပြင်ဆင်မှုအား အသေးစိတ်
အင်အားကို ပါဝင် သူအားလုံးအကြား ပံ့ပိုးပေးထားသော စာချုပ်ရေးသားထားသည့်
ဖွဲ့စည်းပုံ

“စုံစမ်းစစ်ဆေးရေး အဖွဲ့အစည်းများ” - တရားဝင် စုံစမ်းစစ်ဆေးရေး
လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှု ဆိုတာကို မကုန်မတိုင်မီ အပါအဝင် ပါဝင်အားလုံးအကြား
သတင်းပေးသော စာချုပ်ရေးသားထားသည့် ဖွဲ့စည်းပုံ

“ရလဒ် အဖွဲ့အစည်းများ” - နောက်ဆုံးဆုံးဖြတ်မှုနှင့်
ထိုနောက်ဆုံးဆုံးဖြတ်မှုကို မညီမျှပါလှည့်လည် အသေးစိတ်ဖြေခမ်းစိတ်ဖြာရေးအား
ပါဝင်အားလုံးသို့ ပေးပို့သော စာချုပ်ရေးသားထားသည့် ဖွဲ့စည်းပုံ

IV။ လှည့်လည်ညွှန်းစားအပိုင်း

CMS ရပိုင်ငြိမ်းပေး IX မေက်နပ်ကိရ

လုပ်ငန်းလုပ်ငန်းများ

A. အဖွဲ့အစည်း သတ်ပေးခံက- ဝေဟနတစ်ခုဝေဟနတစ်ခုသည့် လိငိုငြိမ်းဆိုရာ အေးဝေတစ်ခုအယူကပေးပေးခြင်း သို့မဟုတ် ခြံချားဆက်ပေးခြင်းဝေဟနတစ်ခု ဖြစ်ပေါ်ကိစ္စကို သတ်ပေးခံသည့်ဝေဟန ငှက် တုံ့ပြန်မည်။ လူပုဂ္ဂိုလ်စဉ်းမှ တာဝန် အပိုင်ပိုင်ရေးမေး သို့မဟုတ် လုပ်ငန်းတာဝန်တို့ကို မညီမျှပေးပေးစေ ဝေဟန၏ မညီညွတ်မှုများပေးပေးစေ လိငိုငြိမ်းဆိုရာ လက်ခံပိုင်ငံသော အပိုင်ပိုင်မှုကို အသိပေးသောအခါ အဖွဲ့အစည်း သတ်ပေးခံက သတ်ပေးခြင်းပေးသည်။ ဝေဟန၏ မညီညွတ်မှုများပေးပေးစေ မကုသပေးပေးစေ လက်ခံပိုင်ငံသော အပိုင်ပိုင်မှုသည် အဖွဲ့အစည်း သတ်ပေးခံကပေးသည်။ မိဒီယာ၊ အခြား မိဒီယာဝေဟန မိဒီယို ကဲ့သို့ အရေးအခင်းများလားသော တိုက်ပွဲကို မဟုတ်သော အသိပေးခံကလည်း အဖွဲ့အစည်း သတ်ပေးခံကပေးပေး အသိပေးခံကပေးသည်။

B. သတင်းပို့ပေးခြင်း- တာဝန် အပိုင်ပိုင်ရေးမေး သို့မဟုတ် လုပ်ငန်းတာဝန်တို့ကို မညီမျှပေးပေးစေ ဝေဟန၏ မညီညွတ်မှုများပေးပေးစေ လိငိုငြိမ်းဆိုရာ အေးဝေတစ်ခုအယူကပေးပေးခြင်းအကြံက သတင်းပို့ပေးခြင်းကို တိုက်ပွဲကိုပေးပေးပေးသည်။ တာဝန် အပိုင်ပိုင်ရေးမေးလည်း သတင်းပို့ပေးခြင်းကို ပေးပေးပေးသည်။ လိငိုငြိမ်းဆိုရာ လက်ခံပိုင်ငံသော အပိုင်ပိုင်မှုကို သတင်းပို့ပေးခြင်းအား တာဝန် အပိုင်ပိုင်ရေးမေးမှ ဦးစွာ အရေးယူဆောင်ရွက်မှုမရှိ ပေးသည်။ သတင်းပို့ပေးခြင်း ပေးပေးပေးသောအခါ တိုက်ပွဲကူးသွား ကူညီပေးပေး အစီအမံများကို ကမ်းလှမ်းရန် တာဝန် အပိုင်ပိုင်ရေးမေးအေးပေးခြင်း တာဝန်ပေးပေး တရားဝင်ငြိမ်းပေး လုပ်ငန်းစဉ်

CMS ရပိုင်ငြိငွေပဒ IX မေက်နပ်ကိတ္တရ

လုပွဲလုနညးမား

တိုငွကားသူအား အသိပေးရမညး။ ရပိုင်ငြိငွေပဒ IX အရ လိငိုငွေဆိုငွ
အေးဝွတငွအယွကပေးပျခငွကို သတငွပိုမးမားသညး Clery အကုပဒအာကို
တရားပဒစိုးမိုးေးရး ဝေအင်စိုမ်းဝွငွခိးစိဖာကွမ်းသိုမးပေးပိုသညး အစီရငွ
စာမ်းဝွငွ ကြပဟး၍ ထူးချားသညး။⁵

C. ကူညီပံပိုးမး / ဟနကားပျဖတ အစီအမံမ်း-

⁵ 34 C.F.R. 668.46 ရှိ စညးမံဝွစညးကမးမား ဝွငွအတူ 20 U.S.C § 1092 (f) တြငွ ပဒမားကို
စနစက်စိစညးသညး ဝေကံငွပရဏ ရာဝေထွ အကုပဒဝွငွ Jeanne Clery
ထုတးဖာခံကုပဖဝေသာ ဝေကံငွပရဏ လံစခိေးမူဝါဒ

a. ရပိုင်ငြိငွေပဒ IX အေချဖငွ ဝေကံငွသညး ငှ၏
ပညာေးရးအစီအစဉ်းဝွငွ လးဟူးမးမားအား တနးတူညီမံ
လက္ခမးမီမး ဝေသခံဝေစရန၊ တိုငွကားသူအား ကာကြယွနးဝွငွ
စံစမးစစေးမး၏ ရလဒ မဟနကမိထြကိုလာရန အတြက
တိုငွကားခံရသူအား သငွဝေတာဝေသာလုပွနးစဉ်း ပံပိုးေးရန
ကူညီပံပိုးမး / ဟနကားပျဖတ အစီအမံမ်းကို ပေးရနိအယညး။

b. ကူညီပံပိုးမး / ဟနကားပျဖတ အစီအမံမ်းသညး
စညးကမးေးရးရာဝွငွသက္ကိငွဝေသာ သဘာဝမဟုတ္ညး

CMS ရပိုင်ခွင့်ပေး IX မက်နပ်စ်ကြို

လုပ်ထုံးလုပ်ညွှန်းစာ:

တစ်ဦးချင်း ဝန်ဆောင်မှုများ ပြုစုရာ၌ သင့်တင့်တော် ရရှိစေရန်
ပါဝင်သူအားလုံးအကြံပြု လုပ်ဆောင်ရန်ပေးသော ပုံစံတန်းစား
ပုံစံပေးချေခင်း ပုံစံတန်းစားပညာရေးရရှိမှုကို သေချာစေသည်။
လိငိုင်းဆိုင်ရာ အေးခွင့်အယွက်ပေးချေခင်းပုံစံ ပတ္တကား
ဖြည့်စွမ်း
သတိပေးချက်အပေးပုံစံ တာဝန်အပ်ပေးရေးမေးသည့် ရရှိစေသော
ကူညီပံ့ပိုးမှု
/ဖုန်းကုသမှု အစီအမံများကို ခြေစမ်းခြင်းနှင့် တိုက်ရိုက်သို့
လွှဲပြောင်း ဆက်သွယ်မှု။ အထောက်အပံ့ပေးသော/ဖုန်းကုသမှု
အစီအမံများကို တရားဝင် တိုင်းဖုန်းကုသမှုပေးသည့် သို့မဟုတ်
မပါဘဲ ကုသမှုပေးနိုင်ပါသည်။

- c. တိုက်ရိုက် အထောက်အပံ့ပေးသော/ဖုန်းကုသမှု အစီအမံများကို
အကောင်အထည်ဖော်ရေးအတွက် ထိုအစီအမံများကို အကောင်အထည်ဖော်ရေး
အဖွဲ့အစည်းတစ်ရပ်
အင်အားလုံးပေး မှတ်တမ်းပြု ပြုလုပ်ပေးမည်။ တာဝန် အပ်ပေးရေးမေးသည့်
မည့်သို့
ဖုန်းကုသမှု အစီအမံများကို ဖော်ပြသည့်

CMS ရပိုင်ခွင့်ပုဒ်မ IX မေက်နပ်စ်ကိရု

လုပွဲလုနညးမား

ဆိုးပုဖတုာတြး တိုနုးသုမ္မ ဝေဟုပုလာဝေသာ သီးပုဆးလိုအပ်ကု အပါအဝု၊
ဥပမာအားပုဖဝု
ပါဝငုတ္တကု ဝေက်ဝုးသားမား၏ အသက္ကုဝု၊
တြးပွဲကုး၏ ဆိုးဝါးမး သိုမဟုတု ပံုးဝံမး၊ တိုဝုးတနုးသုအေပဝုတြး
ဆက္ကု သကုဝေရာကုးဝိုဝုညး မညးအရာပုဖဝု၊ တိုနုးသုဝု
တြးပွဲ ပုဖဝုးကုးတြးသညး စာသုနုး၊ သယုပုမး ဆာဝုဝေဝုး
သုဂုးအပို လုပုဆာဝုးမားကို ဝေဝုပုခဝုး
ရွိမရွိဝုး တိုနုးသုကို ကာကြယုနု အုဆး တရးဝေဝုး အစီအမံးကို
လုပုဆာဝုးမထး(ဥပမာ- လုထုကာကြယုဝေဝုးဝေရာကုး အမိနုး)
စသညး အပ်ကုးတြးကို ထညးတြးဝေဝုးစးသုသညး။

d. ကုညီပံုးမး/ဟုကားပုဖတု အစီအမံး၏ အပ်ဝေဝု သာဝေမားမာ-

- အသကုဝေပးပုခဝုး
- စာသုနုးပုပုညးဝေရာခံထးပုခဝုး
- ပုပုညးဝေထာဝုးအတြးကု ဝေပုဟဆိုဝေတြးဝေဝုးပုခဝုး
- ပုပုညးဝေထာဝုးအတြးကု ညးဝိးဝိးဝေတြးဝေဝုးပု
- ဝေဝုပုဝိးဝိးပုခဝုး

CMS ရပိုင်ခွင့်ပုဒ်မ IX မေက်နပ်စ်ကြိုရာ

လှည့်လည်ပညာရေးများ

- ဝေဖန်ဆွဲသွင်းမှုတို့ကို တိုးပေးချခင်း သို့မဟုတ် အချားသတ္တိရှိစေရန် ဆွဲသွင်းပေးချခင်းများ
- ပါဝင်မှုအစဉ်အဆက် အကြံပေးအပူပေး အချစ်အားကန့်သတ်ချခင်းများ

e. တာဝန်အပိုင်ပိုင်ရေးများသည် ပါဝင်မှု ဝေဖန်ဆွဲသွင်းမှုအချစ်အား ရရှိပိုင်ခွင့်သော အရင်းအမြစ်များ

ဥပမာ ကမ်းခြေရေအား ဝေဖန်ဆွဲသွင်းရေး၊ အိမ်အကူအညီ၊ ပညာရေးဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးမှု၊ မသန္တရမှု၊ ဝန်ဆောင်မှုများ၊ ကမ်းခြေရေးဝေဖန်ဆွဲသွင်းမှု၊ စိတ်နှိုးဆော်ရေး ဝန်ဆောင်မှုများ၊ ဝေဖန်ဆွဲသွင်းမှုတရားဝင်သော အကူအညီပေးမှု ဝေဖန်ဆွဲသွင်းမှုတရားဝင်ပေးမှုများ သို့မဟုတ် ချစ်ခင်မှုပေးမှုပိုင်ခွင့် စသည့်အရာကို သိရှိပေးမှုများ ဝေဖန်ဆွဲသွင်းမှုပေးမှုပိုင်ခွင့်။

D. အခွင့်အလမ်းကန့်သတ်ခြင်း- ဤလှည့်လည်ပညာရေးအကြောင်းသော တိုင်းဒေသကြီးကို ရပိုင်ခွင့်ပုဒ်မ IX ကို ခန့်မှန်းချခင်း(များ) ဖြစ်ပေါ်လာသည့် ရက်ပေါင်း 180 အကြောင်းဝေဖန်ဆွဲသွင်းမှု ချစ်ခင်မှု၊ စိတ်နှိုးဆော်မှု၊ စိတ်နှိုးဆော်မှု တိုင်းဒေသကြီးကို မညီညွတ်စွာ အခွင့်အလမ်းကန့်သတ်ခြင်းကို မဆိုလိုက်ရန် ပြင်ဆင်ချခင်းသည် တိုင်းဒေသကြီးကို ပယ်ချခင်း ဝေဖန်ဆွဲသွင်းမှုမဟုတ် အယူခံဝေဖန်ဆွဲသွင်းမှုကို ချစ်ခင်မှုပေးမှုပိုင်ခွင့်ချခင်းကို ချစ်ခင်မှုပေးမှုပိုင်ခွင့်။

CMS ရပိုင်ြွင့်ုပဒ IX မေက်နပ်ကိြာ

လုပံးလုပညးမး

အျားသုဝေလံာ်ဝေသာ ပုပဝေအဂ်စိုမ်းမ္ တိုငကးမးကို ဆက္ကုပဝေဆာငန လူ ပုဂ်ိလ္တစိုး၏ အြငုအေရးကို ပယျခဝးဝေဖုကာငု အဟနုတား ပုဖစ္စိမ္မုမညဟုတိ။ တာဝနံ အုပိုဝေရးမးသည တိုငကးမး လုပံးလုပညးရို မညညု အခိန္တလ ကနုတိုကိမဆို လိုကာရန ပကြကိက ပါဝညါမ်းကို ခ်ကွံးဝး ဆကြယု၍ အခိန္တလ အသစ္စကို တညုဝေဆာကုမည။ တာဝနံ အုပိုဝေရးမးသည အခိန္တလ ကနုတိုကိ လိုကာရန ပကြကု၍ အခိန္တလ အသစ္စကို ဆကြယုဝေပုဟဖုကးခဲပါက တိုငကးသူသည အမးအား ရပိုင်ြွင့်ုပဒ IX ဝံးသို၊ ခ်ကွံးဝး ပုမးငုတငိုငကးခိုညည။ စုံစမးစစဝေဆးမး၏ ရလဒ သို၊ မဟုတု ဆုံးပုဖတိုကွစိုးဝး ပတ္တကု၍ ဝေက်နပုးမရိုသညု ဖက္ည ဆယုကု (10) အတြဝး စာပုဖဝေရးသားဝေသာ အသနားခံစကို ရပိုင်ြွင့်ုပဒ IX ခဂိုင အုပိုဝေရးမးထံ တြငးဝးဝိုညည။

- E. ဝနဝေဆာငု- ဤလုပံးလုပညးအရ မညညုအေဖုကာငုးဖုကးစာ သို၊ မဟုတု ဆုံးပုဖတိုကွစိုး၏ ဝနဝေဆာငုကို ကိုယိုငပေးပို၊ ခဝး၊ ဖက္ မဟုတု အီးဝေမးလုပုဖဝေ ပို၊ လွံင ပေးပို၊ သညုဝေနု အတိုငး ဝေဆာငုကြုပေငုတြ ထိဝေရာက္ည မ္ပတ္တါရမည။ စာတိုကွ ပို၊ ခဲပါက အေဖုကာငုးဖုကးစာသည ပေးပို၊ သညုဝေနု မ ပုပကရုဒိနုကု သုံးရကြ ဝတက္ခိးသိကုဝေရာက္ည။

CMS ရပိုင်ခွင့်ပေး IX မေက်နပ်စ်ကြို

လှည့်လည်ပညာရေး:

F. သက်သေအထောက်အထားစံနှုန်း- စုံစမ်းစစ်ဆေးသောအခါ ဝေဟနသညာ
သက်သေအထောက်အထားစံနှုန်း၏ အရေးသက်သေမှုကို
အသုံးပြုပုံ(ပိုမိုပျံ့နှံ့စေရန်အတွက်)
ဤလှည့်လည်ပညာရေးအရ တို့ကားအကျိုးရှိစေရန်အတွက် လိုအပ်ပါသည်။ တစ်ချို့ပညာရေး သညာ
သက်သေအထောက်အထားစံနှုန်းအား တရားဝင်ပြန်လဲမှုအဖြစ်
ဖြည့်ဆည်းပေးရန်အတွက် ပိုမိုပျံ့နှံ့စေရန်အတွက် အခွင့်အလမ်းများကို ခံနိုင်ရည်ရှိပါသည်။

G. သက်သေခံ- အေးမွေ့သညာပေးရန်အတွက် အလကူညီပေးရန် အပါအဝင်
ဝေဟနသညာ၏ ပညာရေးအစီအစဉ် သို့မဟုတ်
လမ်းညွှန်ပေးမှုအတွက် ဝေဟနသညာပေးရန်အတွက် ဝေဟနသညာပေးရန်အတွက်
ပညာရေးအစီအစဉ် သို့မဟုတ် လမ်းညွှန်ပေးမှုအတွက် ရပိုင်ခွင့်ပေး IX အတွက် သက်သေခံပါသည်။

V ။ လှည့်လည်ပညာရေး

လှည့်လည်ပညာရေးကို
အချိန်အကွာအဝေးထိ ထိန်းသိမ်းထားပါလိမ့်မည်။ အကြံပြုချက်အရ လှည့်လည်ပညာရေးအရ ဝေဟနသညာ
ရရှိသော မညာညာအခွင့်အလမ်းအပေါ် တရားဝင် လှည့်လည်ပညာရေး တစ်စုံတစ်ရာနှင့် အကြောင်းကြား
အသုံးပြုပုံပါရှိပါသည်။ လှည့်လည်ပညာရေးကို ပြုပြင်ဆင်ခြင်မှုအတွက် အာမခံပေးရန်အတွက် မရှိသောလှည့်လည်ပညာရေး

CMS ရပိုင်ခွင့်ပုဒ်မ IX မေက်နပ်စ်ကြို

လှည့်လည်ပညွှန်များ

ဤလှည့်လည်ပညွှန်များအောက်တွင် တိုင်းကားများကို အထိခိုက်ခံသော သတင်းအချက်အလက် လက်တွေ့

သတင်းတို့ကို အကန့်အသတ်ခံသော အချက်အလက် မရှိမည်ဖြစ်ကြောင်း

အချက်အလက်အား ဝေဖန်ချက်ပေးမည့် မဟုတ်ပါ။ လွှတ်တော်ကို

ထိခိုက်သိမ့်မှုများ ရှိခြင်းကြောင့် ဥပမာများကြား -

- ဥပဒေအရ သတင်းပို့ရန် လိုအပ်သည့် သတင်းအချက်အလက်
- စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုကို ထပ်မံတိုးမြှင့်ခြင်း သို့မဟုတ် ခြံချခွင့်အချက်အလက်အောက်တွင် အလွယ်တကူ ရရှိနိုင်ခြင်း သက်ဆိုင်ရာများ ရှိပြီး အချက်အလက်အား ဝေဖန်ချက်ပေးသော သတင်းအချက်အလက်
- ဖြစ်ပွားမှုကို တုံ့ပြန်ရန် လိုလားသော သတင်းအချက်အလက် ရှိစေရန်ကြောင့် တိုင်းကားခံရသူအား ဝေဖန်ချက်ပေးသော သတင်းအချက်အလက်

A. တိုင်းကားခံရသူ သို့မဟုတ် အမည်မရှိ ဖော်ထုတ်ချက်ပေးမှုများ

ဝေဖန်ချက်ပေးမှုအောက်တွင် ဝေဖန်ချက်ပေးသည့် စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုများ ရှိခြင်း

တုံ့ပြန်မှုပေးရန် ကိစ္စများကို ဆိုင်းဘုတ်အဖွဲ့အား အသိပေးရန် လိုအပ်

ပေးသည့် ဖြစ်ပွားမှုများ မရှိမည်ဖြစ်ကြောင်း ထိခိုက်ခံသော လွှတ်တော်အကြံ

ဝေဖန်ချက်ပေးမှုများ သည် ထပ်မံတိုးမြှင့် စုံစမ်းစစ်ဆေးမှု တိုင်းကားခံရခြင်း

ဖော်ထုတ်ပေးသော ဖြစ်ပွားမှုကို တုံ့ပြန်ရန် ဝေဖန်ချက်ပေးမှုများကို

ကန့်သတ်ချက်ပေးရန် ဝေဖန်ချက်ပေးမှုများ

CMS ရပိုင်ငြိငွေပဒ IX မေက်နပ်နှိကိဏ္ဍ

လုပွဲလုပွဲညးမား

စိတုဝဏ္ဏးမးမားရွိသည။ ထိုမ္မေဏ္ဍကော့ လုပွဲဆော့နမးမား၏ သေဘာသဘာဝ
သိုမ္မေဏ္ဍတု စုံစမးစတုဆေးမးနယုယု အျပဏ္ဍကော့
ပါဝဏ္ဍမား၏ မညွမညဝါပုဖစတုကော့ထုတုဖတုပုဂါဆိပုခး သိုမ္မေဏ္ဍတု
လုသိရွဏ္ဍကား ဝေဏ္ဍကုတုပုခးမား မျပီရန ပါဝဏ္ဍအားလုံးတိုမ္မေဏ္ဍ
သတိထားရပါမည။

VI ။ အလြတ္တောဘ ညးပိးဝးဝိးဆုံးပုဖတုပုခး လုပွဲနးစဉ

အစီရဏ္ဍစာ သိုမ္မေဏ္ဍတု တိုဏ္ဍကားခိကိ
လကံ့ရရွိစပီးနော့က တာဝန္တံ အုပွဲပိးဝးမးသည အလြတ္တောဘ
ညးပိးဝးဝိးဆုံးပုဖတုပုခးဝးဝုဝု ပတ္တကုဝေသာ ဝေဏ္ဍးခိယိုငြိငွေ ပေးလိမ့မည။
တိုဏ္ဍးဏ္ဍကားပုခး ကြဝါဝါဝေသာ အျပီအမူသည ဆိုးဆိုးဝါးဝါးမဟုတ္တု သိုမ္မေဏ္ဍတု
ထပွဲကးလြနုပုခးမးမိဟုတ္တု အလြတ္တောဘ ညးပိးဝးဝိးဆုံးပုဖတုပုခးသည
သဝုဝေတာ့၍ အေပုခအေနကို ဝေပုဖရွဏ္ဍးရန စညးကမးထိနးသိမးဝေရး အေရးယုမး
မလိုအပွါ။ အလြတ္တောဘ

CMS ရပိုင်ခွင့်ပုဒ်မ IX မက်နပ်စ်ကြို

လုပ်ငန်းလုပ်ငန်းများ

ညှိနှိုင်းဆုံးဖြတ်ချက်ချရာတွင် လုပ်ငန်းစဉ် တရားဝင် စုံစမ်းစစ်ဆေးမှု၊ မပါဝင်သောဘက်က အကြံပေးဘက် ညှိနှိုင်းဆုံးဖြတ်ချက်ချရာတွင် လုပ်ငန်းစဉ် တရားဝင် တိုင်ကြားချက်များ၏ ပုံစံတူညီမှုအကြောင်း မရှိမဖြစ် လိုအပ်ကြောင်းကို မယူဆပါ။¹

- A. အကြံပေးဘက် ညှိနှိုင်းဆုံးဖြတ်ချက်ချရာတွင် တောင်းဆိုချက်များ စာတစ်စောင်၊ စာတစ်စောင်၊ စာတစ်စောင်၊ စာတစ်စောင် (5) ရက်အတွင်း ဖြေဆိုရမည်။
တောင်းဆိုချက်များကို မဟုတ် ဖြစ်နိုင်ကြောင်း သိရှိရပါက ဖြေဆိုရမည်။
သေချာသောသည့် အကြံပေးဘက်
အချစ်အမြတ် သေချာသည့်အတိုင်း ဖြေဆိုရမည်။
ဆုံးဖြတ်မှုမရှိပါ။
- B. အကြံပေးဘက် ညှိနှိုင်းဆုံးဖြတ်ချက်ချရာတွင် နည်းလမ်းများဖြင့်
အကြံပေးဘက် ပါဝင်မှုရှိပါက-

-
- ဖြေဆိုချက်ချရာတွင် အချစ်အမြတ်ကို မရှိမဖြစ် တိုင်ကြားမှုရှိပါက
လူတစ်ဦးအား သေချာသောသည့်အတိုင်း
 - ပါဝင်မှုရှိမှုကို သေချာသောသည့်အတိုင်း ဖြေဆိုရမည်။

¹ တိုင်ကြားမှုအကြောင်း ဝန်ထမ်းတစ်ဦး ပါဝင်မှုရှိမှု အကြံပေးဘက် ညှိနှိုင်းဆုံးဖြတ်ချက်ချရာတွင် မဟုတ်သောဘက်ပါ။
စာမျက်နှာ 42 ၏ 20 8/13/2020 ကြို မြန်းမိထားသည့်

CMS ရပိုင်ြွင့်ုပဒ IX မေက်နပ်ွ်ကိြုာ

လုပျိုးလုပျညးမ်းး

VII ။ တရားဝင တြိုကားျခငး လုပျိုးလုပျညးမ်းး

အစီရင်ခံစာုွင့်ုမတူဘဲ တရားဝငြိုကားမ်ကည တြိုကားသူမ တြိုငးဟုကားခံရသူအား လိငြိုငးဆိုာ အေးဝတငုအယုကပေးသညျ ဖြပွထားသညျြ ဝေက်ငးအေချဖငု အမးကိစာကို စုံစမးစစေးဆေးရန္တြက ျပညးဖြကငြိုငးေးသာ တြိုကားမးပုံစံ လိုအပပီး တစုံတစုီး က(မိဘ/အပွိုနးသူ) သိုမဟုတ တာဝန္ခံ အပွိုပေးရးမးမ လကွတိုးြ တြိုကားသူကိုယှား အမးဖြငးုိုငညျ။ ရပိုင်ြွင့်ုပဒ IX ကို ခ်းစီဖာကညျ ဝန္တမးမ်းး သိုမဟုတ ဝေက်ငးသားမ်းမ တငြိုငးေးသာ တရားဝင တြိုကားမးမ်းးအားလုံးကို တာဝန္ခံ အပွိုပေးရးမးသို အဆိုျပီ တငြိုငးရလိမ့မညျ။ ရပိုင်ြွင့်ုပဒ IX ဂံခနးး titleixcoordinator@cms.k12.nc.us သို အီးေးပိေသ တြိုကားမးမ်းးကို အေးရးယူေးဆာငြကန တာဝန္ခံ အပွိုပေးရးမးသို တစွငုေးပပိလိမ့မညျ။ တရားဝင တြိုငးဟုကားမး ပျီလုပျးပီးေးသာအခါ ဝေက်ငးအေချဖငု တုံပနေးျဟဟုကားရန လိုအပုြ ခုစွကစုလုံးကို မေက်နပ်ွ်ကိြုကားမ်ကညပနးးစည မတဆငု လုပေးဆာငွ ကညီပံပီးမး အစီအမံမ်းကို ကမးးလွမးးရမညျ။ စုံစမးစစေးဆေးမးကို တာဝနေးေးထေးေးသာ တာဝန္ခံ အပွိုပေးရးမးမ လုပေးဆာငွမ့မညျ။ အဆငု 1 - တရားဝင တြိုကားမ်ကွကို တငြိုငးျခငး

- A. တြိုကားသူသညျ ခဂိုငုး ဝဘိဒ္ဒ သိုမဟုတ တာဝန္ခံ အပွိုပေးရးမးထံမ တရားဝင တြိုငးဟုကားမ်ကိြု တငြိုငးရန တြိုကားမ်က ဝောငုစံကို ရယူရလိမ့မညျ။

CMS ရပိုင်ငြိမ်းပေး IX မေက်နပ်ဆီကြာ

လှပုံးလှပညးမား

တိုင်းကားခ်ကု ဝေဟငုံစံကို ဝေက်းသား အျီအမူဆိုရာ လကြံစာအုပ္လညး
မိတ်ကူးယူဝိုဏ်းညး။

တိုင်းဟုကားသူသည တိုင်းကားခ်ကု ဝေဟငုံစံပေဒုတြာ တိုင်းကားချခင်း၏
သေဘာသဘာဝ ဇာတုပေဟကားအား ဝေရးသားရွင်းပုထားသညး
စာကြွာတမားကို ပူးတြဲတဒုပုဝိုဏ်းညး။

တိုင်းကားခ်ကု ဝေဟငုံစံသည လိငိုဏ်းအေဝုတဒုအယွကပေးချခင်း၊ လိငိုဏ်းဆိုရာ
အဟုကမားဖကုချခင်း အပါအဝင် လိငိုဏ်းဆက္ကံမး ပါဝဏ်းညးသော အျီအမူကို
ဝေဟပုသညး အခ်ကုလကု ပါဝဏ်းမညးပုဖစု၍ ဖြဲထားသော
အျီအမူတြာဝင်သော မညးညးမကုမညးကဝေသမားမဆိုဝု တိုင်းကားခ်ရသူ(မား)ကို
သဒုတဒုသော

သီးချခားလကရုဏားဝုအတူ ခြဲချခားသတုထိမုမညးပုဖစုညး။ တိုင်းကားခ်ကုံတြာ
တရားဝဏ်းကု တြာသု လုပုဂီဏ်း တိုင်းကားသူကိုထိပုဖစုပေဟကား
ဝါးနုပသော တိုင်းကားသူ၏ ကိုထိထိးသော လကုတု သိုမဟုတု
ဒဂ်စုယု လကုထညး ပါဝဏ်းသညး။

B. ဝေက်းသားတစုဦးသည လိငိုပေဒုအေချခခံ၍ ခြဲချခားဆက္ကံခံချခင်းကို
အတန္တသဒုယုဟုညး သိုမဟုတု ဝေက်းသားတစုဦးထံမ လိငိုဏ်းဆိုရာ အေ
ဝုတဒုအယွကပေးချခင်း၊ လိငိုဏ်းဆိုရာ ခြဲချခားဆက္ကံချခင်း သိုမဟုတု
လိငိုဏ်းဆိုရာ အဟုကမားဖကုချခင်း တိုင်းဟုကားခ်ကု လကုရဂီသူ

CMS ရပိုင်ခွင့်ပေး IX မေက်နပ်စ်ကြို

လုပ်ငန်းလုပ်ငန်းများ

မညည့် ခြေခံများမဆိုသည့် ဖြစ်နိုင်ခြေ တာဝန် အပိုင်ပိုင်ရေးများအား ခံနိုင်ရည်
သတင်းပို့ရမည်။ ဝေဟနသားသည့် လိင်ပိုင်းဆိုင်ရာ ဝေဟနသားခံရခြင်း
သို့မဟုတ်
ဥပဒေအရတားချက်မရှိဘဲ အလုပ်သုံးစားမရဘဲ လိင်ပိုင်းဆိုင်ရာ အချားပုံစံများကို
ခံရသည့် ကိစ္စများကို ဆိုလိုလိုသော
ယုံမှန်ကိစ္စကိုသာ အခါ ဤသတင်းပို့ရခြင်း ဝတီရားသည့် ဝေဟနသားတစ်ဦး
အချစ်ဖွဲ့ ဥပဒေပေးခြင်း
Mecklenburg ဝေဟန ကေလ်းများအား လိင်ပိုင်းဆိုင်ရာ အလုပ်သုံးစား စုံစမ်းစစ်
ဆေးချခြင်း ဖွဲ့စည်းပေးရန် ဝေဟနသားတစ်ဦး
များပေးခြင်းအညီ သတင်းပေးသော အရာရှိများသို့ သတင်းပို့ တင်ပြရမည့်
ထပ်ဆောင်းတာဝန်ပေးရမည်။

C. တိုင်းကားသူသည် အထက်ဖော်ပြပါအချက် အလက်များပါဝင်သည့်
ရေးသားထားသော ဝေဟနသားကြို
မေးလိုလွှာ သို့မဟုတ် မေးခွန်းစာတမ်း တာဝန် ဆက်လက်ပေးရေးမှ ထိုကဲ့သို့သာ
အသေးစိတ် အချက်အလက် တွေ့ရှိရခြင်း ဝေဟနသားတစ်ဦး
မေးချက်မေးရမည်။ တိုင်းကားသူသည် မသိရှိသေးသည့် ဝေဟနသား
ဝေဟနသားချက်ပေးရမည်။

CMS ရပိုင်ငြိမ်းပေး IX မေက်နပ်ဆီကြာ

လှပုံးလှပညးမား

ပျစစကြွေ တာဝနံ အပွဲပီဝေးမးသညး ဝေးတုပုဖဝု ဝေတြပုဝေးမးပုမနးပုခဝေးအတြဝေး
အေထာက္ကပူပုဖဝေစရန
ကေလးသညး မညီပျေသာ သီးပုခားဝေးရာထိုငွေဝေးရှိသဝေးသညီ ဆုံးပုဖတုန

အလိုကြာ သတဝေးပိုပျေသာ ဝေက်ဝေးသား၏ IEP သိုပျ မဟုတု 504 အစီအစဉ် ၈၅တစိုကု

ပုပညးလိမ္မံမညး။ အဆဝေး 2 - တရားစီရင်ငြိမ်းကို ဆုံးပုဖတုပုခဝေး

- A. တရားဝေး တိုငွေကားခဲကြို လကံရရှိပေးဝေးနာကု တာဝနံ အပွဲပီဝေးမးသညး တိုငွေကားသူ ကူညီပံပိုးမး အစီအမံမားကို ကမးလွမးရမညး။
- B. တိုငွေကားခဲကြို တငြိမ်းသညး ရကြွေဝေးနာကု (5) ငါးရက္ကတြဝေး တာဝနံ အပွဲပီဝေးမးသညး တိုငွေကားခဲကုဝေးပတ္တကုဝေးသာ စံစမးစစေးပုခဝေးကို စတင်မညး သိုပျ မဟုတု တိုငွေကားခဲကုညး ခဂိုငွေ၏ တရားစီရင်ငြိမ်းဝေးအကြွေ မကေရာကုရ် ဝေက်ဝေးမ့ ဝေးနာက္ကပု မညးညး စံစမးစစေးမးမားကို လုပေးဆာဋ္ဌညး မဟုတုပေးနာကုဝေး တိုဝေးပေးကားသူအား စာပုဖဝု အေးပေးကုဝေးပေးကားပါ။
- C. တိုငွေကားခဲကုညး ခဂိုငွေ၏ တရားစီရင်ငြိမ်းဝေးအကြွေ ကေရာကုက တာဝနံ အပွဲပီဝေးမးမ့ အမးကိစာသညး ရပိုင်ငြိမ်းပေး IX (§106.30) ဝေးအကြွေ လိငြိမ်းဆိုကြာ အေးဝေးတဝေးအယုကုပေးပုခဝေး အမိပလက္ကဝေးဆိုခဲကု အက်ယု၏

CMS ရပိုင်ခွင့်ပေး IX မော်နီတာ

လှမ်းလှည့်များ

နယုတ္တင်းကော်ရကလားကို ဆုံးဖြတ်ရန် ပြုလုပ်သည့်အခါ

- a. တိုင်းကားခံကွည့် ရပိုင်ခွင့်ပေး IX ခံစားကွေး၏ သတ္တိကုသိုလ်မှု မကိုက်ညီပါက အမေးအား ရပိုင်ခွင့်ပေး IX ခံစားကွေးအဖွဲ့မှ ပယ်ဖျက်မည်။ ထိုအခါ တာဝန် အပိုင်ပေးရေးသည့် CMS ဘုဒ္ဓိဗျူဟာ မူဝါဒများ သို့မဟုတ် CMS ဝေဖန်ရေးသားကွေးဝေဖန်မှု ပြုလုပ်ရန်အတွက် အထူးအားပေးပေးခြင်း လက်ခံရခြင်းအား အပိုင်ပေးမှု ရှိသလားဆိုတာကို ဆုံးဖြတ်မည်။
- b. တိုင်းကားခံကွည့် CMS ဘုဒ္ဓိဗျူဟာ မူဝါဒများ သို့မဟုတ် CMS ဝေဖန်ရေးသားကွေးဝေဖန်မှု ပြုလုပ်ရန်အတွက် အထူးအားပေးခြင်း လိုငြိမ်းဆိုရာ လက်ခံရခြင်းအား အပိုင်ပေးမှု ပါဝင်ပါက တာဝန် အပိုင်ပေးရေးသည့် ကူညီပံ့ပိုးမှု၊ အစီအမံများကို ကုသိုလ်မှုပေးခြင်းဖြင့် အမေးအား ဝေဖန်ဆက် စုံစမ်းရန်အတွက် CMS စုံစမ်းစစ်ဆေးရေး လုပ်ငန်းစဉ် အသုံးပြုမည်။
- c. တိုင်းကားခံကွည့် ရပိုင်ခွင့်ပေး IX ဝေဖန်မှု လိုငြိမ်းဆိုရာ လက်ခံရခြင်းအား အပိုင်ပေးမှု၏ သတ္တိကုသိုလ်မှု မကိုက်ညီပါက အမေးအား ရပိုင်ခွင့်ပေး ပြီးသို့မဟုတ် လိုငြိမ်းပေးခြင်းပေးမည်ဖြစ်ရာ ဝေဖန်မှု ရပိုင်ခွင့်ပေး IX မော်နီတာ လှမ်းလှည့်များကို လိုက်နာစောင့်ကြည့်မှု စစ်ဆေးမည်။

အဆင့် 3 - စုံစမ်းစစ်ဆေးခြင်း

CMS ရပိုင်ခြင်းပုဒ်မ IX မေက်နပ်စ်ကြိုရာ

လှည့်လည်ညွှန်းစား

A. ဖြစ်ပွားမှု သတိပေးစာ- ဖြစ်ကြွင်း ရပိုင်ခြင်းပုဒ်မ

IX ဝေအာကို လိငိုငြားဆိုရာ လက္ခဏာခံဝိငြားဝေအာ အျပီအမူ ပါဝင်သည့် ဆုံးဖြတ်ချက်ပေးစာအခါ တာဝန် အပိုင်ပိုင်ရေးမေးသည့် တိုင်းကားသုံးပုဒ်မ တိုင်းကားခံရသူသို့ ဖြစ်ပွားမှု သတိပေးစာကို ပို့လိမ့်မည်။ ဖြစ်ပွားမှု သတိပေးစာကြောင့် ပါဝင်မည်-

- လိငိုငြားဆိုရာ အေးခွဲတင်အယွကပေးချခင်း ပါဝင်သော မှန်ကန်သော ဖြစ်ပွားမှု
- တိုင်းကားခံရသူမှ မညီညွတ် ကနဦး ဝေကြာစုံမေးချခင်း မျပီလုပ် ဖြစ်ပွားမှုကို တုံ့ပြန်ချခင်းအလိုကြောင့် ပျဉ်းနှစ်ကြက လုံလောက်သော အခွင့်အလမ်း သတ္တု ပျဉ်းနှစ် ထားချခင်း
- တုံ့ပြန်မှု၏ အပစ္စည်းစင်ညှိ ယူဆခံက
- ပါဝင်မှုအခါအချိန်နှင့် ငှက်အသက်ပျက်စေသော အသက်ပေးပုဂ္ဂိုလ် ရယူခိုင်းခြင်းရှိသည့် ဝေအာကုတင်က
- ပါဝင်မှုအခါအချိန်နှင့် မညီညွတ် သကဲ့သို့ အထောက်အထားကိုမဆို စုစုပေါင်း၍ ပျဉ်းနှစ်သည့် ဝေအာခိုင်းသည့် ဝေအာကုတင်က
- အျပီအမူစည်းမိဉ်းခိုင်းခွင့် မွေးကြောင်းဝေအာထုတ်ပေးချခင်းကုတင်က ဝေအာခိုင်း ပစ္စည်းကဲ့သို့ အခွင့်အလမ်း
- အကြံပေးဘာ ညှိခိုင်းခိုင်းဆုံးဖြတ်မှုကြောင့် ဝေအာခိုင်းခြင်း
- ရပိုင်ခြင်းပုဒ်မ IX မေက်နပ်စ်ကြိုရာ လှည့်လည်ညွှန်းစား မိတ်တစ်စုစာ

CMS ရပိုင်ခွင့်ပေး IX မက်နပ်စ်ကြွေ

လှည့်လည်ညွှန်းစား

ကနဦး တိုင်းဒေသကြီး ပါဝင်ချခင်းမရှိဘဲ

စုံစမ်းစစ်ဆေးစွဲကြောင်း ပေးကြေကောင်းသာ မညီညွတ် ထိန်း ဖြစ်ကွင်းကိုမဆို
းဝေစွဲလုံးအား အသိပေးရမည်။

B. စုံစမ်းစစ်ဆေးချခင်း သတိပေးစာ- စုံစမ်းစစ်ဆေးမ; စတင်ညွှန်းဝေ တစ်ပိုင်းက
တရားဝင်စုံစမ်းစစ်ဆေးမ; ငြိမ်လှပေးနေဟူသော ဝေဟံပုဒ်သည့် စာပုဒ်
ဝေအဟူသော ဟူကားစာကို မကုမညီကောင်းသမားအပါအဝင် ပါဝင်ကြွေအားလုံးကို
ပေးပို့လိမ့်မည်။

C. ဟူကားနေ၍ တိကော်သာ စုံစမ်းစစ်ဆေးမ; ငြိမ်လှပေးခိုင်းစေရန် တာဝန်
အပိုင်ပေးမေးသည့် စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးကြွေ ဆုံးပျက်ကွင်းကြွေ နေဝေ
စုံစမ်းစစ်ဆေးသူ အေ နေဝေပါ နေစွဲလုံးကြွေ ပါဝင်၍မရပါ။

D. တာဝန် အပိုင်ပေးမေးသည့် ဟူကားနေသူ မဟုတ်က ရပိုင်ခွင့်ပေး IX အပိုင်ပေးမေးသည့်
ဟူကားနေ၍ တိကော်သာ အပိုင်ပေးမေးကို စုံစမ်းစစ်ဆေးမ;
ငြိမ်လှပေးခိုင်းစေရန်လိမ့်မည် နေပိုင်မည်။

E. စုံစမ်းစစ်ဆေးချခင်း ငြိမ်လှပေးကြွေ နေဟူသော စုံစမ်းစစ်ဆေးသူသည်
တိုင်းဒေသကြီး ဝေဟံပုဒ်ထားသော ပါဝင်ကြွေအားလုံးဝေ တိုင်းဒေသကြီး(မား)ကို
ပေးပေးရန် သက်သေအာဏာပိုင်ပေးခိုင်းစေမည် စုံ စမ်းစစ်ဆေးသူမှ

CMS ရပိုင်ခွင့်ပေး IX မေက်နပ်စ်ကြို

လုပ်ငန်းလုပ်ငန်းများ

ကြိုကြားသော မိကျမည့်ကံသမားကို ကြိုတင်စီမံခန့်ခွဲရမည်။ တိုင်းကားသုံးဝင်
တိုင်းကားခံရသူ
ဝေးဝေးစဉ်းစလုံးသည့် ကြိုတင်စီမံခန့်ခွဲမှုပေးသော မိကျမည့်ကံသမားကို
ဝေးဝေးထုတ် ခြံချားရန် အခြေခံအားရှိရမည့်ပုံစံဖြင့် ခန့်မှန်းသော
စုံစမ်းစစ်ဆေးသူမှ ပြုလုပ်သည့်သုံးပုံစံစစ်ဆေးမှုကြိုတင် စာကြောင်းတမ်းများ သို့မဟုတ်
အချားသကဲ့သို့ အထောက်အထားများကို ပံ့ပိုးရမည်။

F. တာဝန် အပိုင်ပိုင်ရေးများသည် ပံ့ပိုးပေးသော သကဲ့သို့ အထောက်အထားများကို
ထည့်သွင်းခြင်းစဉ်းစားရမည့်ပုံစံစုံစမ်းစစ်ဆေးမှုကို
ပြုလုပ်သည့်ပုံစံဖြင့် စစ်ဆေးရန် လိုအပ်သော ထပ်ဆောင်း အစီအမံများကို
ပြုလုပ်ပေးရမည်။

G. တာဝန် အပိုင်ပိုင်ရေးများသည် စာပေပိုင်ပိုင်ရေးသားထားသော ကြိုတင်စီမံခန့်ခွဲမှု၊ မွတ္တမ်းများ၊
ထောက်ထား
ရေး ဗီဒီယိုများ၊ မွတ္တမ်း သို့မဟုတ်

CMS ရပိုင်ခွင့်ပုဒ်မ IX မက်နပ်စ်ကြို

လုပ်ငန်းလုပ်ငန်းများ

အသံဖုန်းချခင်းများပါဝင်သည့် ဆက်သွယ်ပေးစနစ်များ၏ မွတ္တမ်းများကို CMS ဗဟိုထိန်းချုပ်ရေး မွတ္တမ်း ထိန်းသိမ်းချခင်းစနစ်(ရပိုင်ခွင့်ပုဒ်မ IX ပလက်ဖောင်း) ထိန်းသိမ်းထားလိမ့်မည်။²

- H. ကူညီပံ့ပိုးမှု၊ အစီအမံများကို စုံစမ်းစစ်ဆေးချခင်း လုပ်ငန်းစဉ်ကြား ဆက်ကပ်၍ လုပ်ဆောင်သည့် သို့မဟုတ် ကမ်းလှမ်းမည်။
- I. တိုင်းကားခံရသူအား ဝေပေးမှု အေးပေးပေး ဖယ်ရှားချခင်း- တိုင်းကားသူ သို့မဟုတ် ဝေပေးသားများ၏ လုံခြုံရေး သို့မဟုတ် ပြုပြင်ဆင်ခြင်မှု ကမ်းလှမ်းရေးကို လက်ကိုင် စစ်ဆေးချခင်း၊ ရှိလာပါက စုံစမ်းစစ်ဆေးခံရမှု အတော်အကြောင်း ကန့်သတ်ပေးသော “အေးပေးပေး” အချခင်းအကြောင်း ဖွဲ့စည်းပေးပေး ဝေပေးသားကို ယာယီအေးပေးပေး ဝေပေးခြင်းကို ရပိုင်ခွင့်ပုဒ်မ IX မှ ခြင်းပေးထားသည်။ မည်သို့ပင်ဖြစ်စေကာမူ ဝေပေးသားသည် အေးပေးပေး ဖယ်ရှားမှု၊ မလုပ်ဆောင်ခွင့် အောက်တွင်ရှိသူကို ဝေပေးမှု လုပ်ငန်းသည်
 - လိုငြိမ်းဆိုင်ရာ အေးပေးပေးပေးချခင်းအကြောင်း ပြန်ချခင်းများ ပေးပေးပါက

² ဤမွတ္တမ်းများကို ဝေပေးသား၏ စုပေါင်းဖိုင်ကြီး မထည့်ပါ။

CMS ရပိုင်ခြင်းပတ်ပေဒ IX မေက်နပ်ဆီကြာ

လှည့်လည်ညွှန်း:

မညည့်လှည့်လည်ညွှန်းပတ်ပေဒ ၈ ပြီးဆုံးသော ကနဦးမေးခွန်း သို့မဟုတ် လုံခြုံရေးကို

လက်ကိုင် ဖုန်းများဖြန့်ဖြူးပေးခြင်း၊ တစ်ဖက်သတ်ဆက်သွယ်ခြင်း၊ ဆုံးဖြတ်ချက်
တစ်ချို့အား အလိုအလျောက် ကျင့်သုံးခြင်း၊ အချို့အား အကဲဖြတ်ချက်များကို
တာဝန်ယူပေးပါ

- တစ်ချို့အား အလိုအလျောက် ကျင့်သုံးခြင်း၊ အချို့အား
အကဲဖြတ်ချက်များပေးခြင်း အချို့အား လက်ကိုင်
ဖုန်းများဖြန့်ဖြူးပေးခြင်း၊ တစ်ဖက်သတ်ဆက်သွယ်ခြင်း၊ ဆုံးဖြတ်ချက်
ယူပေးပါ
- တိုင်းရင်းသားများကို သတိပေးစာပေးခြင်း၊ တိုင်းရင်းသား
ဖွဲ့စည်းပုံများကို လိုက်နာခြင်း၊ အချို့အား အချို့အား
ဆုံးဖြတ်ချက်များပေးခြင်း၊ အချို့အား အချို့အား
ပေးပါ။

စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာန ကာလအကြောင်း ခြုံငုံညွှန်

ဝန်ထမ်းတစ်ဦး အား အချို့အားဆိုင်ရာ

ခြင်းဖြင့် ခြင်းပေးချက်ကို လှည့်လည်ညွှန်းပါ။ ထိုခြင်းသည် လစာ ချခင်း

CMS ရပိုင်ခြင်းဥပဒေ IX မက်နပ်စ်ကြို

လုပ်ထုံးလုပ်ညွှန်းစာ:

သို့မဟုတ် မရချခင်းသည့် ခြိမ်းခြောက်ရေးဆိုင်ရာ အန္တရာယ်ရှိခြင်းနှင့်
ပျောက်ကွယ်ခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေနှင့် CMS ဘုဒ္ဓိဗျူဟာ ပညာရေးမူဝါဒများ
အပတ်ပြုပြင်မှု။

အဆင့် 4 - ရလဒ် သတ်မှတ်ပေးစာ

- A. တာဝန် အပိုင်ပိုင်ရေးမေးမြန်းမှု သဘောအတိုင်း အရေးအကြီးအကဲ အသုံးပြုပုံစံ
အမေးအဖြေပုံစံ ပထမဆုံး အခန်းကဏ္ဍကို သဘောအတိုင်း အရေးအကြီးအကဲ
ခွဲခြားပေးသည့် ပုံစံ (ဥပမာ- သည့် ခြုံချခင်းဆိုင်ရာ /
လိငိုင်းဆိုင်ရာ အန္တရာယ်ကင်းစင်ရေး /
လိငိုင်းဆိုင်ရာ အန္တရာယ်ကင်းစင်ရေး ပြုပြင်ဆင်ခြင်မှု ပိုမိုပြုပြင်မှု)
B. ဆုံးဖြတ်မှု အတိုင်းပေးသော ဝတ်ပြုခြင်းဆိုင်ရာ သုံးသပ်မှု အသေးစိတ်
စာချုပ်ရေးသားထားသည့် ရလဒ်သတ်မှတ်မှုကို ထုတ်ပေးရမည်။ တာဝန်
အပိုင်ပိုင်ရေးမေးမြန်းမှု စုံစမ်းစစ်ဆေးချခင်း၏ နိဂုံးသုံးသပ်မှု တိုင်းသုံး
တိုင်းတန်းခံရသူ

CMS ရပိုင်ခွင့်ပေး IX မက်နပ်စ်ကြို

လှည့်လည်ညွှန်း:

ဝေခွဲစဉ်းစလုံးအား ခံကုသခြင်း

အေဘုကာင်းဘုကားရမည့်။ ရလဒ် သတိပေးစာကြောင့်

ဝေအာကျိတိုကို ဝေဖာပုရမည့်-

- ဝေကာင်းသည့် လိငိုင်းဆိုရာအေဝေတဝေအယွကပေးချခင်း သို့မဟုတ် လကွခံဝိဝေသော အပီအမူများ ပျစုစားချခင်းရှိမရှိ
- ဝေကြော့ရှိခံကွားကို ဆုံးပျစုစု အသုံးပီဝေသော ခြံချခင်းစိတ်ပျစုချခင်း
- ခြံချခင်းဆက်ချခင်း အပီအမူကို ခံကွင်း အဆုံးသတ်နု နညးလမုးမား
- တိုင်းကားသူဖကွ မညည့်ခြံချခင်းဆက်ချခင်း အပီအမူပေဝေကြော့ပျစုစေ ခြံချခင်းဆက်ချခင်း အက်ခိကွားကို ဝေပျစုစုရနု နညးလမုးမား
- ပျစုစုသည့် ခြံချခင်းဆက်မ; သို့မဟုတ် ဝေဝေတဝေအယွကွဆိုရာအပီအမူများ ပျစုစုပျစုစုစားကို ကာကြယူနု
 ဝေဆာဂြကမည့် အဆင်းမား။ ပါဝေပျစုစု အဆင်း 5 -
 အယူခံဝေခင်းကြော့ ပံပီးထားသည့်အတိုင်း
 အယူခံဝေချခင်း မရှိလှိုင် တာဝန့် အုပ်ပီဝေရးမး၏
 ဝေထာကွအဆက်ပီခံကွားသည့် အဆုံးသတ် ပျစုစုပီး အေကာ့ထည့်ဖာရမည့်။

အဆင်း 5 - အယူခံဝေခင်း

CMS ရပိုင်ငြိငွေပဒ IX မေက်နပ်နှိကိဏ

လုပွဲလုပွဲညးမား

- A. အထကွါ အဆငွေ 4 ရှိ ဆုံးပုဖတ်ကွဲးကို ဝေက်နပုပုခင်းမရှိသူသညး ရပိုင်ငြိငွေပဒ IX ခဂ်ငွေ အပွဲပီဝေရမးသို၊ ဆယုက (10) အတြင်း စာပုဖတ်ဝေရးသားထားသညး အယူခံကို တငြိငွေရမညး။ စာပုဖတ်ဝေရးသားထားသညး အယူခံတြငွေ သေဘာမတူရခင်း၏ သေဘာသဘာဝ သီးပုခားလကရုဏာ၊ ထိုကဲ့သို၊ သာ သေဘာမတူရခင်း ဝေ်နာကြိယို အေဗုကာင်းပုခပ်ကွဲးဝွေဝွေ ဆုံးပုဖတ်ကွဲး ပုပုညးစားသုံးသပုပုခင်းပုဖတ် ရလဒ်၊ မညို၊ ပုဟင်းလဲးဝိုငွေသို၊ ကို ဝေ်နာပုပုရမညး။

- B. ရပိုင်ငြိငွေပဒ IX ခဂ်ငွေ အပွဲပီဝေရမး သို၊ မဟုတု ဝေ်ဂြိမ်းယုတုထွားသူမ သကုဝေသအေထာကွဲးစံးနး၏ အေရးသကီးမးသညး ဆုံးပုဖတ်ကွဲး အေထာကွဲးပု ပုဖတ် မုဖတ် ကို ဆုံးပုဖတ်န မွတ္တမးမားကို ပုပုညးသပုပုခင်း ပုပီလုပုမညး။ ရပိုင်ငြိငွေပဒ IX ခဂ်ငွေ အပွဲပီဝေရမး သို၊ မဟုတု ဝေ်ဂြိမ်းယုတုထွားသူသညး စာပုဖတ်ဝေရးသားဝေသာ ဆုံးပုဖတ်ကွဲး ထုတုဝေပး၍ အယူခံဝပုခင်းကို လကွဲးရရှိသညးဝေ်နမု ဆယုက (10) အတြင်း ပါဝငွေမားထံသို၊ စာတိုကွဲး ပေပို၊ လိမးမညး။ ရပိုင်ငြိငွေပဒ IX ခဂ်ငွေ အပွဲပီဝေရမး၏ အဆုံးအပုဖတ်ညး ဝေ်နာကွဲး ဆုံးပုဖတ်ကွဲး ပုပုမညး။

အဆငွေ 6 - ပုပုဝေအဂ်ငွေမားသို၊ တိုငွေကားပုခင်း

CMS ရပိုင်ခွင့်ပုဒ်မ IX မေက်နပ်ဆီဇာ

လုပွဲလုပွဲညးမား

ဤလုပွဲလုပွဲညးမားမွတဆင့် တိုဏ်းပုဒ်မအတြက ခဂ် မူဝါဒမား သိုမဟုတ ပုပညယု သိုမဟုတ ဖဒရယု ဥပဒေကို ခ်ဗ်ဗာကပုဒ်မအား ပုဖစပေဒေစသညု ခြပုဘးဆက္ကံသညု လုပု၊ လက္ကံပုည သိုမဟုတ အေ့ဝတဝုအယုကပေးသညု ဆုံးပုဖတိုက ဝန္တမားမားဝုဒ် ဝေက်ဝုးသားမားကို စညးကမုးထိနုးသိမုးပုဒ်မ ခံရေိဝုညည။

A. ဝေက်ဝုးသားမား။ အကယု၍ အေ့ပုဒ်မအနမ်းကခြဒ်ပုပီလွင့်၊ ဝေက်ဝုးပုပုဒ်မဆိုဝုးဝုဒ်ပုဒ်မ၊ ထုတယုပုဒ်မ သိုမဟုတ အုဘးဝေက်ဝုးတြ ဝေန်ရာမ်ထားပုဒ်မမား ပါဝင်ဝေသာ စညးကမုးထိနုးသိမုးဝေရး အေရးယုမး ပုဖစုးဝုညည။ အဆကံပုပီဝေထာက္ကံထားဝေသာ စညးကမုးထိနုးသိမုးဝေရး အက်းဆိက္မားတြ ဝေရုညညဝေက်ဝုးတကြဒ် ဆိုဝုးဝုဒ်ပုဒ်မ သိုမဟုတ ထုတယုပုဒ်မ တစုရ ပါဝင် ဝေပုမာက္ကဂ်းလိုဝုးနား အေတြတြပုပုဒ်မနုးခံက § 115C-390.8 ၊ ဝေပုမာက္ကဂ်းလိုဝုးနား အေတြတြပုပုဒ်မနုးခံက § 115C-390.11၊ CMS ဘုတ္တုပု ပညာဝေရးမူဝါဒမားဝုဒ် CMS ဝေက်ဝုးသားကဝုဝတညးမံဗ် အရ ဝေက်ဝုးသားသည အယုခံဝုဒ်ပုဒ်မ ဘုကားနာပုဒ်မဆိုဇာ အခြဒ်မေရးမားကို ရယုရန္တက်ဝုညည။

B. ဝန္တမားမား။ အယုခံဝုဒ်ပုဒ်မ ဘုကားနာပုဒ်မဆိုဇာ အခြဒ်မေရးမား အပါအဝင် ဝန္တမားမားအတြက စညးကမုးထိနုးသိမုးဝေရး အေရးယုမး အက်းဆိက္မားကို ဝေပုမာက္ကဂ်းလိုဝုးနား ဥပဒေဝုဒ် CMS ဘုတ္တုပု ဝေပုလစီဝုဒ်

CMS ရပိုင်ခွင့်ပေး IX မေက်နပ်စ်ကြွေ

လှပုံးလှပညးမ်းမ်း

စညးမ်းမ်းစညးမ်းမ်းကမုံးမ်းမ်းက ထိန်းခိပိမုံးမညး။ ဝန္တမုံးအးအေးရးယူမုံးမ်းမ်းကို CMS ဝန္တမုံးဆက္ခိေးငှာနမ္မ အေးရးယူဆာငြကြားမညး ဖုဖစ္ညး။

C. ကူညီပံ့ပိုးမး အစီအမံမ်းးဝုငုစညးမ်းမ်းထိန်းခိမုံးေးရး မဟုတ္တညး ဝေပုဖရငးမ်းမ်းကို စံစမုံးစစေးမးတစ္စု၏ အဆုံးတြငးဝုစုကွလုံးသိုမ္း ပံ့ပိုးပေးလိမုံးမညး။ ကူညီပံ့ပိုးမး အစီအမံမ်းး သိုမ္းမဟုတု ဝေပုဖရငးမ်းမ်းတြငး အေကွါတိုမ္းကို ကနုတ္တားပုခငးမဟုတုသောလညး ပါဝငညး-

- တာဝနပေးထားသညးမ်းမ်းကို ထပိုးပုခငး
- စာသင္ဂိ အခိယားကို ဝေပုဟငးလဲပုခငးမ်းမ်း
- အဆက္ခိယု သေဘာတူညီမ်းမ်း
- လုံစခိေးရး အစီအစဉ်းကို ပုပငှာနုံးပုခငး
- အဆကံပေးပုခငး

IX ။ လက္ခိယုပနုပုခငး မျပီရ

CMS ရပိုင်ခြင်းပုဒ်မ IX မေက်နပ်စ်ကြို

လှည့်လည်ပညွှန်းများ

A. စီတုင်းမွန်ပျဉ်း တိုင်းကားများ ပျီလုပေးသော ဝေဟနသားများ၊ ဝတ္ထုများ၊ သို့မဟုတ် မိဘများသည် သူတို့၏ တိုင်းကားကြို အေပျဉ်းရန် လက်ကားချခင်း၊ လက်ကားပေးချခင်း၊ အပိုင်ထုတ်ပေးချခင်းများမှ ကင်းဝေးရမည်။ ထို့အပြင် တိုင်းကားကြို မကုသမည့်ကေသအချေစီတုင်းမွန်ပျဉ်း လှည့်ပေးသည့် လက်ကားချခင်းမှ ကင်းဝေးရမည်။

B. လက်ကားပေးချခင်းသည် အေပိုင်ထုတ်ပေးချခင်း၊ သို့မဟုတ် ခြံချခင်းဆက်ဆံမှု၊ ဖြစ်ပျက်ခြင်း၊ အေပိုင်ထုတ်ပေးချခင်းမှ ကြိုပေးသော သီးခြားခင်းစီမံကိန်းချခင်း ပျဉ်းသည်။ စီတုင်းမွန်ပျဉ်း တာဝန် အပိုင်ထုတ်ပေးချခင်းထံသို့ စာရေးတင်သွင်းသော လက်ကားပေးချခင်း အဆိုများကို ဤလှည့်လည်ပညွှန်းများအရ စုံစမ်းစစ်ဆေးသွင်းမည့်ပျဉ်းသည်။ လှည့်ပေးချခင်းကြောင့် ပါဝင်ပေးချခင်းသော လှည့်ပေးချခင်းသည် တိုင်းကားများ အေပိုင်ထုတ်ပေးချခင်းပိုင်ထုတ်ပေးသော ဝေဟနသားများကို ပျဉ်းပေးချခင်းလည်း စည်းကမ်းထိန်းသိမ်းရေး အရေးယူမှုကို ဆက်ခံကြိုပေးသည်။

X ။ မဟုတ်မီမီ မှည့် တိုင်းကားများ

A. အေပိုင်ထုတ်ပေးချခင်း၊ ခြံချခင်းဆက်ဆံမှုချခင်း သို့မဟုတ် လက်ကားပေးချခင်းကို ဖြစ်ပျက်မှု မဟုတ်မီမီမှည့် သို့မဟုတ်

CMS ရပိုင်ခြင်းပုဒ်မ IX မက်နပ်စ်ကြို

လုပ်ငန်းလုပ်ငန်းများ

အထူးချမှတ်ပေးသည့် တိုင်းကမ်းခြေ သိသိလ်ကုံးဝှံဝှံ တင်ကြောင်းသူ
လုပ်ငန်းလုပ်ငန်းများ ကန့်သတ်ချက်များမဟုတ်သော လုပ်ငန်း တိုင်းကမ်းခြေကို ပယ်ချခင်း
အပါအဝင် သင့်ဝှံဝှံဝှံဝှံဝှံ စည်းကမ်းထိန်းသိမ်းမှု အရေးယူမှုကို
ဆက်လက်ပြုလုပ်ပါ။

B. သက်သေအထောက်အထား ရှေ့ပြောကြောင့် အေးခွဲတင်အယွက်ပေးချခင်း၊

ခြံချခင်းဆက်

ခံချခင်း

သို့မဟုတ် လက်မှတ်ပေးချခင်းကို ဖြစ်လ်ကုံး မဟုတ်မှန်သော သို့မဟုတ်
အထူးချမှတ်ပေးသည့် တိုင်းကမ်းခြေ သိသိလ်ကုံးဝှံဝှံ တင်ပေးမှုကင်း
ဝှံဝှံဝှံဝှံဝှံဝှံဝှံဝှံဝှံဝှံဝှံ တိုင်းကမ်းခြေ ပယ်ချခင်းပေးလ်ကုံး တိုင်းကမ်းခြေ
တင်ပေးသော ဝှံဝှံဝှံဝှံဝှံ သို့မဟုတ် ဝှံဝှံဝှံဝှံဝှံဝှံဝှံဝှံဝှံဝှံ
ဝှံဝှံဝှံဝှံဝှံဝှံဝှံဝှံဝှံဝှံဝှံ CMS
ဘုတ်အဖွဲ့ဝင်များလက်မှတ်ပေးသည့် စည်းကမ်းများဝှံဝှံဝှံဝှံဝှံဝှံဝှံဝှံ
စည်းကမ်းထိန်းသိမ်းမှု အရေးယူမှုခံရမည်။

XI ။ ဤလုပ်ငန်းလုပ်ငန်းများဝှံဝှံဝှံဝှံဝှံ အခွဲအစိတ်များသည့် တရားပုဒ်မစီမိုးဝှံဝှံ
လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ချက်ဆက်

CMS ရပိုင်ငြိငွေပဒ IX မေက်နပ်နှိကိဉာ

လှပုံးလှပညးမ်းမ်း

A. တိုဉ်ကးသူအး ဤလှပုံးလှပညးမ်းမ်းဝှဝှ ကိုဉ်သညး လှပုံးကို
ဝေသးရတရးပဒစိုးမိုးဝေးသို၊ သတင်းပိုမူခင်းပူလှပညး အးမေပဟု
ဤလှပုံးလှပညးမ်းမ်းရှိ မညညးအရာကိုမ မွတ္တုဝေစလိုပါ။ တိုဉ်ကးသူမ်းသညး
ရပိုင်ငြိငွေပဒ IX တိုဉ်ကးမ်ကို ခြိငှဝှဝှ / သိုမဟုတ ဝေက်ခင်းသို၊ တစွပိဉ်ညး
တငြိငှဝှဝှ တရးပဒစိုးမိုးဝေးသို၊ ပူပစးဆိုဉာ တိုဉ်ကးမ်ကျဖစ အေးယူရန်
တိုဉ်ကးမ်းဝှဝှရှိသညး။ တိုဉ်ကးသူသညး တရးပဒစိုးမိုးဝေးသို၊ ပူပစးဆိုဉာ
တိုဉ်ကးမ်ကျဖစ တပူပါက တာဝှ အှပိုဝေးမ်းအေးယူဝှ တိုဉ်ကးမ်းလှပုံးစှိ
စတရန် ပူပစးဆိုဉာ စုံမုံးစစေးမ်း သိုမဟုတ ပူပစးဆိုဉာ
ဆက္ကပှဝေခင်းခင်းမ်း ဗးခင်းသညိ မေစာဝှသဝှပါ။

B. ဝေသဆိုဉာ ဝှဝှ/သိုမဟုတ ဝေက်ခင်းသညး ဝေသဆိုဉာ ပဒစိုးမိုးဝေး
အရာရှိမ်းမ သကဝေသအေးထာကျထမ်းမ်း စှဝေခင်းဝေစှပိုင်ငြိငွေပဒ IX
စုံမုံးစစေးမ်း၏ အမ်ကျလကျဝေပူခင်း အပိုင်းကို ဝေတံဆိုင်းဝှထမ်းရန်
လိုအပှဝေသှလညး တာဝှ အှပိုဝေးမ်းအေးယူဝှ
ကျေးဝှဝှဝှဝှဝှ
ကာလအတြင်း တိုဉ်ကးသူအး အကာအကြယှဝေးရန်
ကူညိပိုမ်း
အစီအမ်းကို ပူပလှပညး။ တာဝှ အှပိုဝေးမ်းသညး စုံမုံးစစေးမ်း အေးယူအ
ဝေအး ပါဝှထာကျမ်းသို၊ အသိဝေးပူခင်းကို

CMS ရပိုင်ခြင်းပုဒ်မ IX မက်နပ်စ်ကြို

လုပ်ထုံးလုပ်ညွှန်းများ

ဆက္ကလပြုစောင့်ရှောက်ခြင်း ခံယူမှု/သို့မဟုတ် ဝေပေးမှု သည့် ရပိုင်ခြင်းပုဒ်မ IX စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးဌာနမှ ပြုလုပ်မှုပြုစောင့်သောအခါ ပါဝင်ကြည့်ရှုမှုကို အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း ဖြစ်ပေါ်စေရမည်။

XII ။ ရပိုင်ခြင်းပုဒ်မ IX ဝေပေးမှု/သို့မဟုတ် ဝေပေးမှု ပြုစောင့်ထိန်းသိမ်းမှုများ

တာဝန် အမှုဆောင်များမှ အသုံးပြုပေးသော ဝေပေးမှု/သို့မဟုတ်

သတ်မှတ်ထိန်းသိမ်းမှုများကို CMS ဝေပေးမှု/သို့မဟုတ် ရပိုင်ခြင်းပုဒ်မ IX

ဝေပေးမှု/သို့မဟုတ် လုပ်ထုံး

ဝေပေးမှု/သို့မဟုတ် လုပ်ထုံး

XIII ။ ရပိုင်ခြင်းပုဒ်မ IX ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု၏ ဆန္ဒထုတ်ဖော် အခွင့်အလမ်း

ဝေပေးမှု/သို့မဟုတ် ဝေပေးမှု/သို့မဟုတ် ဝေပေးမှု/သို့မဟုတ် လိင်ပိုင်းဆိုင်ရာ

အရေးကြီးသည့်အယူကွဲပြားမှုများ/သို့မဟုတ်

ပစ္စည်းကိစ္စများ မညီညွတ်မှု/သို့မဟုတ် မိမိတို့၏ လိင်ပိုင်းဆိုင်ရာ

အရေးကြီးသည့်အယူကွဲပြားမှု/သို့မဟုတ်

ဝေပေးမှု/သို့မဟုတ် ရရှိမှု/သို့မဟုတ် အခွင့်အလမ်းပေးမှု/သို့မဟုတ်

CMS ရပိုငြိငွေ့ပဒ IX မေက်နပ်ဆိကူ

လုပွဲးလုပွဲးမား

ပညာေရးဆိုကူ အရငးအုမစွဲး၊ သိုမဟုတု ရပိုငြိငွေ့ပဒ IX တိုငွေကားခဲကူ
တငြိငွေ့ပဒ IX အေဘုကကားမားပွဲးပတ္တကု၍ ဝေကားမား ရပိုငြိငွေ့ပဒ IX
ပူေပဝါငးေဆာငြိကူကို titleixcoordinator@cms.k12.nc.us တြင ရညးဝးနးဝးဝိငြညး။
ရပိုငြိငွေ့ပဒ IX ပူေပဝါငးေဆာငြိကူကို 24 နာရီ တစူကု၊ ခုဝူစူကု တစူထိုး
အီးေမးပိုမိုဝိငြညး။

ထပူေဆာငး အမးထားစရာကိစာမားကို ထပူေတုပုပးဝိငြညး-

Camille Durham
ရပိုငြိငွေ့ပဒ IX ခဂြိငွေ့ အုပွဲးဝေရးမး
Charlotte-Mecklenburg ဝေကားမား
1400 N. Graham Street
Charlotte, NC 28206
980-343-9900